



Tilstede: JørnMichalsen, Egil Holstad, Heidi Sannes, Samir Tawfiq, Lena Øverbye, Marie Ommundsen.

Asgeir Mamen kom ca 18.45.

Forfall:

Referat fra styremøte i NCF Region Øst onsdag 25. januar 2017 klokken 18.05

1. Egil kom med en rettelse i punkt 8 om Økonomi fra forrige møte; det er 511.000 kr på konto, ikke 611.000,-.

Vedtak: Godkjent med fremkomne merknader.

2. Styreleder har laget et utkast til årsberetning for 2016. Det er ønskelig med et par setninger angående utdanning; Marie skriver og sender til Jørn. Angående turrittier er dette noe NCF jobber med. Tilsvarende ordning i Skiforbundet. Formuleringen vedrørende dette i årsberetningen er OK. Om landeveiscupen var det Hurdal som arrangerte, ikke Hurum. Legges inn et eget punkt i beretningen om antall styremøter og hvilke mesterskap Regionen var representert på. I tillegg ta med et punkt om den nye BMX-banen og rekrutteringsprosjektet der, samt at styret var representert på åpningen.

Vedtak: Styret godkjenner forslag til årsberetning med de nevnte kommentarer og tillegg.

3. Regnskap 2016. Gjennomgang v/Egil. Oppsett på regnskap satt etter ønske fra revisor. Til informasjon er det NCF som er eier av regionens konti. Dette medfører litt ekstraarbeid, men man sparer en del på å opprette eget organisasjonsnummer. Spørsmål om hvorfor Regionen ikke får tilskudd fra Østfold Fylkeskommune. Årsak at disse tildeler etter annet system enn Oslo og Akershus. Bingoinntekter er kommet inn til NCF som foreløpig ikke har utbetalt dette til Regionen. Heretter kommer dette direkte inn til Regionens konto. Støtte til EM CX etter søknad kommer på regnskap for 2017. Drakter ført på regnskap 2016 er drakter rytterne har fått beholde.

Vedtak: Til orientering.

4. Budsjett 2017. Fremlagt forslag fra Egil. Det står kr 7.000,- på en konto etter tidligere Østfold Sykkelkrets som overføres Regionen. Styret ønsker å la posten til aktive ritt stå dersom det skulle komme en søknad om støtte. Forslag om å øke post til innkjøp av representasjonstøy til styremedlemmene. Post økes med kr 10.000. Post til Landevei økes til kr 100.000 slik at det budsjetteres likt til Landevei og Terreng.

Vedtak: Budsjett endres i henhold til fremkomne forslag.

5. Se info under punkt 2 Årsberetning. Ingen ytterligere info. Blir antakelig diskusjon rundt dette på tinget.

Vedtak: Til orientering.

6. Region Øst Landeveiscup. Ønskelig å fortsette på lik linje som i 2017. Det blir to fellesstarter, to bakketempo og to tempo. Datoer og hvilke klubber som skal arrangere er allerede satt.

Ønske fra NCF om at man kjører tandemcup og at ett av rittene er uoffisielt NM. Dette er allerede avklart.

Vedtak: Til orientering.

7. Terrengsatsning 2017. Innkommet et forslag til hvordan dette skal gjøres ved å opprette et grenutvalg. Forslag om at man bør lage et budsjett som viser hvordan man tenker å disponere midler. Ønskelig med oppstart snart med en felles samling med alternativ aktivitet, og opplegg ved Slettestrand i Danmark hvor det er planlagt at mange av klubbene skal dra for sesongstart. Det fastsettes uttakskriterier. Klubber og støtteapparat må orienteres. Er allerede mange positive tilbakemeldinger. Soon CK har allerede startet eget opplegg internt i klubben og avventer utviklingen av prosjektet.

Vedtak: Fremmes som et forslag fra Regionen på årstinget. Lena fremmer saken.

8. Avholdt 2 regionledermøter i 2016, og innkalt til nytt møte i februar med agenda: orientering om administrasjonen i NCF, samarbeid NCF og region/Morgendagens helte, Eventuelt. Det er uttrykt fra NCF at Regionen er ment å få flere oppgaver og få en viktigere rolle. Det er et klart behov for mer inntekter.

Er kommet spørsmål fra Tour of Norway om Regionen kan være behjelpelige med å skaffe vakter til årets ritt. De kommer og holder en presentasjon under årsmøtehelgen. Er avtalt møte 27. januar med Eli Orre i Vm-organisasjonen vedrørende Folkehelsekampanje og VM-aktiviteter. Møte vedrørende Syklingens dag hos NCF til uken. Dagen avholdes 6. juni. Avholdes arrangørseminar på Gardermoen 11. februar hvor Jørn, Egil og Marie deltar. Orientering om den nye ordningen vedrørende vakthold på landeveisritt. Forhåpentligvis blir det et pilotprosjekt i år.

Vedtak: Til orientering.

9. Eventuelt. Ingen saker

Møte hevet kl 21:30 (inkludert middag)

AM

Ref.



Tilstede: Jørn, Egil, Heidi, Samir, Lena, Asgeir

Forfall: Marie

Referat fra styremøte i NCF Region Øst
onsdag ~~24. oktober~~ ^{7. desember} 2016 klokken 18.15

1. Referat fra forrige styremøte. Jørn kunne meddele at det i det nye statsbudsjettet er bevilget 4,3 mill. til velodrom i Asker. Asgeir møtte ikke på terminlistemøte 30.11.
Vedtak: Godkjent med fremkomne merknader.
2. Økonomi; 611 334 kr på konto, oversikt over kontingent kommer fra NCF. Utestående utgifter ca 50 000 kr.
Vedtak: Til orientering.
3. Oppsummering terminmøte 30. november: Egil: referat finnes på RØ-websiden. Bra oppmøte og de stevnekollisjonene som var ble løst. RM: Stomperudrattet. Manglet mange store turrutt, Jørn har sjekket opp Styrkeprøven, den er nå registrert.
Vedtak: Til orientering.
4. Årsberetning 2016 og valg på årsmøtet. Årstinget er 4.2.17. Innkalling innen 4.1.17. Frist for innkomne forslag er 22.1. Sakspapirer ut senest 28.1.
Vedtak: Jørn skriver årsberetning, Asgeir skriver om kommissærene, Egil om Morgendagens helter + landeveiscupen, RM arrangører. Regnskap: Egil sender det først til revisorer for revisjon, godkjennes så på styremøtet 25.1. Jørn sender ut innkalling en måned før møtet.
5. Planlegge årsmøtehelg 3. og 4. februar. Faglig møte med kommissærer og arrangører, trenere.
Vedtak: Tilbud til både trenere, arrangører og kommissærer. Fellesmøte kommissærer og arrangører på lørdag formiddag. Andre tilbud under utvikling. Asgeir sender ut innbydelse med bindende påmelding til kommissærene. Jørn gjør avtale med hotellet.
6. Budsjett 2017. Egil presenterte et forslag. Det hadde en inntektsramme på 390 000 kr og en utgiftsramme på 405 000 kr. Bingoinntekten fra Oslo kommune mangler.
Vedtak: Egil undersøker bingoinntektene. Budsjettet justeres når regnskapet er ferdig. Vi forskutterer utgiftene til regionsamlingen/tinget på dette årets regnskap.
7. Søknad om støtte til jentesamling.
Vedtak: Vi er positive til tiltaket da det er et tilbud til alle. Bevilger 12 000 på dette årets regnskap. Trenger en tilbakemelding om ytterligere planer. Heidi følger opp saken.
8. Søknad om støtte til terrengsatsing. Lena orienterte. Etablere et interim grenutvalg for terrengsykling i regionen. Målet er å tilby et utviklingsmiljø for de under landslagsnivå, 5 kvinner + 5 menn. Samling feb./mars er planlagt.
Vedtak: Trenger flere opplysninger om tiltaket, behandles på neste møte. Lena får mandat til å jobber videre med saken, rekruttere andre personer og legge frem et forslag på et terrengutvalg som kan velges på årstinget.

9. Søknad om støtte til BMX-anlegg – Gressvik BMX.

Vedtak: Kan ikke støtte anlegg, men samlinger er aktuelle, f.eks leieutgifter av hall. Jørn tar kontakt med klubben.

X 10. Faktura fra Ove Solli. Faktura for jobb gjort i fjor.

Vedtak. 20 000 kr utbetales.

11. Status turrittavgift. Lovkomiteen negativ til forslaget, mener RØ ikke anledning til å kreve inn avgifter.

Vedtak: Vi utsette saken, kommer tilbake med den på tinget.

12. Eventuelt. Ingen saker

Møte hevet kl 21:30 (inkludert middag)

AM

Ref.



**Referat fra styremøte i NCF Region Øst
onsdag 24. oktober 2016 klokken 18.00**

Tilstede: Jørn Michalsen, Egil Holstad, Samir Tawfiq, Marie Ommundsen, Lena Øverbye, Asgeir Mamen.

Forfall: Heidi Sannes

1. Referat fra forrige styremøte

Vedtak: Godkjent.

2. Økonomi

Egil redegjorde. Gamle konti fra Akershus Cyklekrets er nå gjort opp, en konto med 540 kr og en konto med – 50 kr. Saldo pr. i dag er 730563,-, men det kommer utgifter til Landeveiscupen slik at reell saldo er 571783,-. I tillegg kommer det en overføring fra Oslo Cyklekrets Styrkeprøve stiftelse.

Vedtak: Til orientering.

3. Oppsummering regionledermøte i NCF

Jørn orienterte. Regionen var representert med Jørn og Heidi. Et greit møte, men lite konkrete vedtak. NCFs referat fra møtet ble delt ut.

Vedtak: Til orientering.

4. Oppsummering etter møte med Oslo Idrettskrets og NCF om velodrom i Asker

Jørn orienterte. Jørn og Asgeir hadde deltatt. Nyttig tilbakemelding fra OIK om hvordan man bør vinkle en presentasjon overfor bystyret. Det finnes støtteordninger i kommunen i dag som kan brukes til å dekke utgifter til velodromtrening.

Vedtak: Til orientering.

5. Status landveiscup – økonomi og veien videre

Egil orienterte og la frem detaljert regnskap for LC. Et vellykket tiltak, i snitt 134 deltagere på åtte ritt. Regionen dekker tidtagingsutgifter + påmeldingsrabatten. Dette utgjør 86 530 kr.

Vedtak: Til orientering. Egil ordner med overføring av startkontingenter til klubbene og sender invitasjon til alle regionens klubber om neste års LC.

6. Terminlistemøte 30. november

Det skal være terminlistemøte på Ekeberg 30.11. Regionsmesterskapsdatoer er fastsatt slik: landevei: tempo/fellesstart 20-21.5, Terreng: 9.-10.9.

Vedtak: Egil og Asgeir møter for Regionen. Det bør undersøkes om samarbeid med TeVeBu og/eller Region Innland er mulig. Regionen dekker kommissærutgifter og premier.

7. Ny lov Region Øst

Marie redegjorde. Lovteksten fra ny lovnorm er gjennomgått og sammenlignet med tidligere lovnorm.

Vedtak: De foreslåtte endringer av teksten vedtas. Lovnormen legges frem på regionstinget i februar for godkjenning. Styret foreslår en presisering av §16 g) Teksten endres til: fastsette kontingent og regionale avgifter. I samme paragraf, punkt i) foreslår styret: velge kasserer, sportslig ansvarlig og tre styremedlemmer. Dette medfører at styret utvides med ett medlem. Valgkomiteen er orientert om dette.

8. Forespørsel om støtte regionlag kvinner

Jørn redegjorde for henvendelsen fra Jahn Otto Snorheim. Planene er foreløpig lite konkrete, men regionen er positiv til et slikt tiltak.

Vedtak: Marie tar kontakt og inviterer til et møte med klubbene om saken.

9. Forespørsel om støtte til sykkelkrossritt

Jørn redegjorde. Fredrik Haraldseth har kontaktet regionen om støtte til deltagelse i EM cyclo-cross. Fire ryttere og 27 500 kr er budsjettet.

Vedtak: Haraldseth tilskrives om at regionen kan dekke utgifter etter bilag på inntil kr 10 000,- for to deltagere fra vår region.

10. Status turrittagift

Jørn redegjorde og delte ut notat fra NCFs lovkomité. Lovkomiteen er negativ til regionens muligheter til å kreve inn ekstra avgifter. NCF styrebehandler denne saken i dag, avventer avgjørelsen der.

Vedtak: saken utsettes til neste møte.

11. Planlegging årsmøtehelg

Fredag og lørdag 3.-4.februar i Sarpsborg. Asgeir har sendt ut invitasjon til kommissærene i vår region og naboregionene. Fått noen positive tilbakemeldinger. Faglig program for fredagen er under utarbeidelse. Vil være nyttig med et møte mellom kommissærer og arrangører på lørdag. LToN kan være aktuelle å kontakte for informasjon. Marie arbeider for å få til et faglig innslag for trenere/aktive også.

Vedtak: Program fastsettes mer i detalj på neste møte.

12. Eventuelt

- a) Midler fra Stiftelsen Styrkeprøven. Det skal overføres et beløp på 270 000 kr til regionen til fordeling mellom de tidligere klubbene i Oslo Cyklekrets. Klubbene kan søke om midler og et styre bestående av representanter fra NCF, Styrkeprøven og Region Øst fastsetter søknadskriteriene.

Vedtak: Marie stiller som vår representant i styret.

- b) Trener/sportslig leder for regionslag.

Egil redegjorde. Gunnar Disch skulle ha møtt på dette styremøte for presentasjon, men hadde blitt forhindret. Han er interessert i å gjøre en jobb for regionen på trenersiden.

Vedtak: Egil holder kontakten med ham.

Neste møte 07.12.16 (ikke 16.11 som tidligere annonsert)

Møtet hevet kl 20.00

AM

referent



Referat fra styremøte i Region Øst, Norges Cykleforbund

24.08.2016, kl. 18:00. Posthuset, Biskop Gunnerus' gate 14.

Til stede: Jørn Michalsen, Egil Holstad, Samir Tawfiq, Heidi Sannes på telefonkonferanse.

Forfall: Asgeir Mamen, Marie Ommundsen og Lena Øverbye

Referent: Egil Holstad

1. Referat fra forrige styremøte

Ingen kommentarer.

2. Økonomioversikt

Kort gjennomgang av den økonomiske situasjonen av Egil Holstad. Det er pr dd. kr. 624.402,- på konto.

3. Status Landeveiscup

Ritt nr 5 i Landeveiscupen måtte dessverre avlyses på kort varsel da Statens veivesen samme dag som rittet skulle avvikles hadde høvlet opp veien for asfaltering. Vi er i dialog med Follo om de kan overta rittet.

Så langt er over 115 ungdommer påmeldt og det er svært positive signaler ute i klubbene for å videreføre cupen også neste sesong.

4. Regionmesterskap 2016 og 2017

Regionen har fått avviklet RM i Tempo (Torshov sk) og Landevei fellesstart (Hurdal sykkel). Det har pr dd. Ikke lykkes å finne arrangør for RM i Terreng, men regionen er i dialog med IF Frøy for å kunne samkjøre RM med Norges Cup avslutningen. Dette er ennå ikke bekreftet.

5. Morgendagens helter rittet og U6 - oppsummering.

Rapport ligger vedlagt referatet!

6. Åpning av BMX - anlegg Råde

✕ På åpningen av BMX anlegget møter Samir på vegne av regionen. Samir vil overrekke blomster fra regionen.

7. Regionledermøte 26. september

For regionen møter Jørn og Heidi.

8. Lov for Region Øst – herunder verv som kasserer

Punktet om lov utgår til neste styremøtet da Maria har denne saken.

I ny lov vil funksjonen som kasserer måtte velges av årsmøtet, da kasserer ikke kan ha andre funksjoner i styret. Valgkomiteens leder er varslet!

9. Planlegging – innføring av turtier

Jørn vil i løpet av kort tid sende brev til alle klubbene i regionen, der de vil bli informert om ordningen og hvordan de må planlegge med innføringen av turtieren for 2017 sesongen. Den stor effekten av turtieren vil først vises i 2018. Det er også viktig at klubbens forstår hensikten med innføringen og at inntekten som regionen får skal gå med til å skape aktivitet for ryttere.

10. Sportslig ansvarlig i regionen

Styret har forsøkt å få på plass en person som kan være sportslig ansvarlig for sportslig aktivitet på tvers av klubbene i regionen. I 2015 var vi i dialog om å etablere et terreng tilbud, men da personen vi var i dialog med trakk seg stod vi der uten noen avtale. Styret vil i høst gjøre et nytt forsøk på å finne en sportslig ansvarlig på landevei, som skal forsøke å få på plass et sportslig tilbud til 2017 sesongen. Styret vil også forsøke å gjøre det samme på terreng.

11. Planlegging årsmøtet 2017

Årsmøtet er planlagt helgen 3 – 4 februar 2017! (årsmøtet lørdag)

Styret planlegger å benytte Choice Sarpsborg til årsmøte hotell. I tillegg til årsmøte planlegger vi med egne tema for regionens kommissærer, rittarrangører mm.

12. Eventuelt

Neste styremøte er 19. oktober!

Jørn Michalsen
Leder

Asgeir Mamen

Egil Holstad

Heidi Sannes Lena Øverbye

Marie Ommundsen



**Referat styremøte i NCF Region Øst
onsdag 8.6 2016 klokken 18.00**

Tilstede: Jørn Michalsen, Marie Ommundsen, Samir Tawfiq, Egil Holstad, Lena Øverbye, Asgeir Mamen. Forfall: Heidi Sannes.

1. Referat fra forrige styremøte ²

Vedtak: Godkjent.

2. Økonomi

X Egil redegjorde. Økonomien er god. Vi har 627 267 kr på konto. 85 klubber har betalt, 18 ikke betalt, (103) to klubber er utmeldt. Vi har hatt utgifter til medaljer, seierspall, tidtakingstjenester og utstyr til regionslag på til sammen 23 000 i perioden fra forrige styremøte. NCF har sendt ut purring på kontingent.

Vedtak: Til orientering.

3. Aksjon for sikker sykling

Hans-Christian Francke fra BOC var invitert til møtet og orienterte. En hensikt med aksjonen er å dempe konfliktnivået mellom bilister og syklistene. «Del veien + 1,5 m avstand». Klubber på øst- og vestlandet deltar. Også NCF og Syklistenes landsforening er med. Media er kontaktet og de første oppslagene er allerede ute. Samferdselsministeren er positiv. Det planlegges en aksjonsdag 6.6.2017, Syklingens dag.

Vedtak: Til orientering, styret følger opp.

4. Status landeveiscup/oppsummering RM/Morgendagens helter

Egil og Jørn orienterte. Til Landeveiscup'en er det 118 påmeldte, tre av åtte ritt er arrangert. RM fellesstart hadde 72 deltagere, 32 på tempo. Hurdal gjorde en flott jobb som arrangør av fellesstarten. Det er ønskelig å utvide regionslagsdeltagelsen til mer enn Morgendagens helter rittet. X Vi stiller med lag i M15-16, U23+Sr i U-6 i Sverige i sommer. RØ sørger for drakter, klubbene dekker kontingenter og andre utgifter.

Vedtak: Egil og resten av styret følger opp.

5. Oppsummering fellesmøtet for regionene

Jørn orienterte. Samir og Jørn deltok. Et greit møte uten mye å referere. Referat fra møtet ikke mottatt, men sendes styret når det foreligger.

Vedtak: Til orientering.

6. Morgendagens helter rittet. Arrangeres i midten av august. Se ellers sak 4.

Vedtak: Til orientering

7. Representant i ungdomsutvalg

Vedtak: Samir er kontaktperson for Region Øst.

8. Arbeid med strategis plan, SPD

Vedtak: Utsettes til neste møte.

9. Region Øst helg 3.-4. februar

Jørn orienterte. For å øke interessen for årsmøtet foreslås det et faglig program på fredag kveld og årsmøtet på lørdag. Vi har fått et interessant tilbud fra Quality Hotell Sarpsborg. Program på fredag for kommissærer (utstyrskontroll f.eks), trenere og rittarrangører.

Vedtak: Styret fortsetter arbeidet med å finne temaer og fagpersoner.

10. Deltagelse i ritt – henvendelse fra ACK

Jørn orienterte. ACK har sendt en henvendelse til regionen angående nedgang i deltagelse i ritt denne sesongen. Har RØ noen tiltak å foreslå?

Vedtak: Vi innkaller til et møte til høsten hvor vi kan diskutere erfaringene.

11. Eventuelt

- Oslo idrettskrets har noe om sykling i sine planer. Legger opp til samarbeid med tilstøtende kommuner.

Vedtak: Til orientering.

Neste møte 24.8 (i henhold til planen)

Møtet hevet 19:30

AM

Ref.



**Referat styremøte i NCF Region Øst
onsdag 27. april 2016 klokken 18.00**

Tilstede: Jørn Michalsen, Marie Ommundsen, Samir Tawfiq, Egil Holstad, Heidi Sannes, Asgeir Mamen. Forfall: Lena Øverbye.

1. Referat fra forrige styremøte

Vedtak: Godkjent med følgende merknad: Sak 8. Det er NCF som står for kontingentutsendelsen. Referatet sendes nå til revisorene.

2. Økonomi

Egil redegjorde. Økonomien er god. Vi har 407 624,55 kr på konto. Det er sendt ut kontingentkrav til 105 klubber, hvorav 12 med forhøyet kontingent. Hvis alle betaler gir dette 277 500 kr. Det har bare vært små utbetalinger siden sist.

Vedtak: Til orientering.

3. Status landeveiscup

Egil orienterte. Det er åtte ritt, Follo og Frøys Tusenfryddritt har kommet i tillegg. Hurdal IL har tilbudt seg å ta RM fellesstart, som kan gå inn i cupen. Arrangementet er godt i gang. RØ dekker utgifter til påmelding, tidtagning og cup-premier.

Vedtak: Til orientering, Egil følger opp.

4. Morgendagens helter

Egil orienterte. Det trengs noen til å følge opp rytterne. Han har vært i kontakt med en anbefalt person fra NTG/BOC, og vil selv også følge opp prosjektet. Draktene er i orange farve, tildelt av NCF.

Vedtak: Egil følger opp.

5. Oppsummering etter statusmøte med NCFs generalsekretær

Jørn orienterte. Følgende saker ble referert:

- Politivakthold. Det jobbes med saken.
- Nordisk samarbeid. Det er planer om felles ritt også for landevei

- Samarbeid om rekruttering opp mot landslagsnivå mellom regionene. Morgendagens helter og andre tiltak. I Stavanger er det en cup med fem gateritt. Kan være interessant for oss å studere.
- «Turritt-tier'n». Saken tas opp på regionsledermøtet 9.5.

Vedtak: Til orientering. Heidi og Egil + andre aktuelle besøker cupen i Stavanger. Regionen dekker utgiftene.

6. Arbeid med Strategisk plan
- herunder innføring av turrittier

Jørn innledet. Viktig at dette utvikles lokalt. NCF ønsker at hver region utvikler sitt strategiske dokument, basert på egne behov. Bryn skole ønsker å utvikle seg som «sykkelskole», viktig arena for rekruttering, også til sykkelidrett, ikke bare som transportmåte. Ang. «turritt-tier», se sak 5.

Vedtak: Alle styremedlemmene går gjennom SPD og foreslår tre saker som regionen bør følge opp. Dette gjøres inne 1.6. Målet er at en regional SPD kan legges frem for godkjenning på neste regionsting.

7. Stiftelse for midler etter Oslo Cyklekrets

Jørn orienterte. Det er noenmidler fra tidligere Oslo Cyklekrets. Man ønsker å unngå at det må dannes en stiftelse til å disponere disse midlene, da det medfører kostnader.

Vedtak: Tas opp på neste styremøte.

8. Henvendelse fra BOC vedrørende BMX-anlegg

Jørn orienterte. Det er mottatt et brev fra medlemmer av BOC om støtte til et BMX anlegg fra midlene til Oslo Cyklekrets (se sak 7). Styret i BOC er ikke kjent med søknaden.

Vedtak: Søker orienteres om at bruken av midlene ikke er avklart, og at det vil bli gitt orientering om dette når det er vedtatt.

9. Deltakelse på regionledersamling

Jørn orienterte. Regionen kan stille med to delegater. I tillegg kan også andre møte som observatører.

Vedtak: Jørn og Samir møter. Andre i styret som er interesserte, er også velkomne.

10. Representasjon diverse NM

Jørn orienterte. Det arrangeres en rekke nasjonale mesterskap der vi bør være representerte.

Vedtak: Landevei, Bodø: Jørn og Egil. Terreng, Svelvik: Jørn+Egil. Utfor, Hafjell: Heidi. UM, Levanger:?
(Asgeir er der som kommissær). BMX:?. RM tempo, Vestby: Jørn+Samir. RM Landevei, Hurdal: Egil.

11. Eventuelt

- Organisasjonsnummer.
Egil orienterte. Vi må etablere eget organisasjonsnummer.
Vedtak: Egil ordner dette med Brønnøysunnregisteret.
- Seierspall
Egil tok opp saken. Regionen trenger en seierspall, helst en som er lett å flytte på.
Vedtak: Heidi undersøker om noen kan lage en.
- Regionsting over to dager
Jørn tok opp saken. For å øke interessen for regionstinget kan man tilby noe faglig på fredag, og så ha tingforhandlingene på lørdag. Det faglige kan være til kommissærer, trenere, ledere osv. Sarpsborg kan være et egnet sted for tinget.
Vedtak: Styrets medlemmer arbeider med mulige tema frem til første møte etter ferien. Asgeir ser på kommissærtema, Marie på trenertema.
- Dato for styremøter
Jørn la frem forslag til møtedatoer, alle styremøtene er på onsdager. 27.4, 8.6,24.8,19.10,16.11,7.12,25.1. Regionsting 4.2.
Vedtak: Bifalt.

Møtet hevet 19:15

AM

Ref.



Referat fra styremøte nr 1 i NCF Region Øst

Onsdag 2. mars 2016 klokken 17.30

Posthuset, Biskop Gunerius gate 14 A

Tilstede: Jørn Michalsen, Marie Ommundsen, Heidi Sannes, Samir Tawfiq, Asgeir Mamen

Forfall: Egil Holsad, Lena Øverbye

1. Referat fra forrige styremøte

Vedtak: Godkjent.

2. Presentasjon av styremedlemmene

De tilstedeværende gav en kort presentasjon av seg selv.

Vedtak: Til orientering.

3. Oppsummering årsting og forbundsting

Regionstinget ble oppfattet som positivt. Til neste år: vurdere fredag+lørdag løsning med noe faglig på fredag kveld og ting på lørdag. Det var generell fornøydhet med NCF tinget og de vedtak som ble gjort der.

Vedtak: Til orientering.

4. Styrets arbeid 2016

- ansvarsområder

Jørn la frem en liste med forslag til ansvarsområder. Det legges opp til at alle styremedlemmer får sine spesialoppgaver. Listen ble gjennomgått og kommentert. Ikke alle styremedlemmene var tilstede, så ferdig liste presenteres på neste styremøte.

Vedtak: Til oppfølging.

- styremøter – hvor ofte, når og hvor

Vedtak: Det legges opp til styremøte i apri, i mai/juni, samt ett i august/september for dette kalenderåret. Vi holder oss til møter på onsdager som før, og med samme møtested som nå (Biskop Gunneriusgate 14A).

5. Landeveiscup 2016

Det er fem klubber som har sagt seg interesserte i å være arrangører.

Vedtak: Disse klubbene innkalles til et møte sammen med Ståle Berg 16.3. Jørn sender brev til arrangørklubbene. Region Øst (RØ) vurderer å gi birdag til politiutgifter til disse rittene. ✓

6. Strategiplan/SPD for Regionen

Med utgangspunkt i NCFs SykkelPolitiske Dokument (SPD), bør også RØ lage noe tilsvarende.

Vedtak: Egen SPD for RØ utarbeides, velodrom bør inn der. Jørn kommer med et utkast til neste møte, der saken tas opp på nytt. Det legges opp til at en egen SPD kan presenteres på neste års regionsting. Både NCF og Idrettskretsene bør inviteres til å komme med innspill. RØ tar initiativ til et møte med Asker CK om velodromsaken.

7. Ny nettside – hvordan bør den være?

- Facebookside

RØs webside ble vist slik den er nå, her er det mye som kan fylles inn. Egen Facebook gruppe ble drøftet. Dette er en god måte å kommunisere med klubbene på.

Vedtak: Jørn jobber videre med å planlegge innholdet av hjemmesiden, og forbereder opprettelsen av en Facebook gruppe.

8. Økonomioversikt

Lite har skjedd, momskompensasjon og 20 000 kr fra AIK er kommet inn. Jørn sender ut ✓
kontingentkrav om ikke lenge.

Vedtak: Til orientering.

9. Eventuelt

Ny lovnorm må integreres med RØs lover.

Vedtak: Marie tar saken.

Møte hevet kl 19:20.

AM

ref.